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Although most people don't give security much attention until their personal or
business systems are attacked, this thought-provoking anthology demonstrates that
digital security is not only worth thinking about, it's also a fascinating topic. Criminals
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succeed by exercising enormous creativity, and those defending against them must do
the same. Beautiful Security explores this challenging subject with insightful essays
and analysis on topics that include: * The underground economy for personal
information: how it works, the relationships among criminals, and some of the new
ways they pounce on their prey * How social networking, cloud computing, and other
popular trends help or hurt our online security * How metrics, requirements gathering,
design, and law can take security to a higher level * The real, little-publicized history of
PGP This book includes contributions from: * Peiter "Mudge" Zatko * Jim Stickley *
Elizabeth Nichols * Chenxi Wang * Ed Bellis * Ben Edelman * Phil Zimmermann and
Jon Callas * Kathy Wang * Mark Curphey * John McManus * James Routh * Randy V.
Sabett * Anton Chuvakin * Grant Geyer and Brian Dunphy * Peter Wayner * Michael
Wood and Fernando Francisco All royalties will be donated to the Internet Engineering
Task Force (IETF).
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无逻辑，翻译非常差。
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-----------------------------
英语水平实在有限······

-----------------------------
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书评

1. 一共16章，16个作者，16个不同方向的讲稿，没啥结构性 2.
讲稿有很多局限性，比如很多地方不能够讲得很深入，也不能用具体的例子说明，比较
空泛 3.
前言第六页有写读者的定位，我是个安全的新人，看完基本上没那样的感觉（“使相对
新手级的读者也能领略到攻击和防御活动方式...  

-----------------------------
初拿到本书，是被独特的标题“安全之美”所吸引，以为会从哲学或是美学等角度来分
析信息安全的作用。但整本书粗略的看完后，发现书的副标题才是对该书最贴切的总结
——“分享卓越安全专家的思考”。书是2011年4月翻译出版的，十多位具有不同研究
和工作经验的作者结合自身的工作...  

-----------------------------
一个讲稿集一样的东西，也许是我还适应不了外国人叙述的方式，读不下去，粗粗翻过
，觉得适合对安全不太了解的领导读读，方便他们以后做一些关于安全的讲话。谈不上
书差，只是我从中的收获只能有两星吧。
1.缺陷预防者所收获的荣誉肯定远远比不上缺陷捕捉者。 2.技术狂需要律师...  
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